
長庚大學生物醫學研究所 

一 O 六學年度博、碩士班論文壁報競賽活動辦法  

參賽人員： 1.博士班學生，於畢業前，應參加至少兩次。 

2.碩士班二年級學生皆頇參加 (學碩學程同學頇在碩士一年級時參加) 。 

壁報比賽收件及競賽時間： 

今年論文壁報收件截止時間為 6/15(星期五)，報名者頇附上「A4 直式 poster 初稿」，「論文摘要」 與「指

導教授同意書」。以上三項文件的書面資料請繳交至所辦公室。「A4 直式 poster 初稿」與「論文摘要」

的電子檔請用 E-MAIL 寄至 gibms@mail.cgu.edu.tw)。詳如 <附件 1-2>。 

1. 6/29 下午於會場放置海報架，請各位同學於 6/29 下午 17:00 前將壁報張貼妥當。 

2. 7/2 至 7/3 中午 12:00~14:00 為初賽期間 (參展學生於此時段務必到場)，請各位老師及同學利用此

時段至現場觀摩，並由各組教師擔任初審評審委員協助評分，初審結束後經由學輔會根據各組評

審委員之成績排名，每組選出兩名參加決賽，決賽名單於 7/3 日下午五點前公佈。 

3. 決賽日於 7/6 碩 (09:00~12:00)，博 (13:30~16:30) 舉行，請各位同學務必到場。 

壁報格式： 

(1) 壁報架由所辦公室提供 (直式 90 cm ×120 cm：如範例)，並以收件順序為編號。 

(2) 使用文字---英文。 

(3) 內容要求精簡但清楚，並儘可能以簡單圖表取代大量文字敘述。壁報應包括標題 (Title)、作者 (Author)、

指導教授 (Adviser)、背景介紹 (Introduction)、實驗方法與材料 (Materials and Methods)、結果 (Results) 

與結論 (Conclusion)。字體及圖案大小請自行斟酌，以清晰及評審不吃力為原則。 

(4) 圖表若含細微構造圖片，請儘可能使用解析度較高之呈現方式，如使用相片。 

(5) 參賽學生必頇為第一作者、指導教授為通訊作者，且海報張貼的內容，是以該研究生所完成的碩、博士 

「論文內容」為主。若研究的結果是由他人協助完成，請註記。 

(6) 請確實依規定格式製作海報及摘要，詳如附件 <附件 1-2>。 

評審委員會之組成及評審方式: 

初審--- 

(1) 生醫所所有專、兼教師皆為初審當然評審委員。 

(2) 初審委員在壁報初賽期間之固定時段 (7/2 及 7/3 12:00~14:00，請參賽者在場解說)，至會場評閱該組學

生壁報並評分。壁報展示結束後，由學生輔導委員會教師統計各組最佳成績前二名，並通知入選學生準

備於決審時進行口頭報告。 

決審--- 

(1) 評審委員由所長推薦校內外人士擔任。 

(2) 決審以口頭報告形式進行，碩士班學生口頭發表 15 分鐘(中英文皆可)，回答質詢 5 分鐘；博士班學

生以英文口頭發表 17 分鐘，回答質詢 8 分鐘(中英文皆可)，賽後隨即公佈名次、頒獎，並請評審給與參

賽者意見。 

  



Chang Gung University,       

Graduate Institute of Biomedical Sciences 

2018 Regulation of Doctoral and Master Degree Poster Competition 

Contestant：  

1. PhD degree students MUST attend the poster competition twice prior to graduation. 

2. The 2
nd

-year Master degree students MUST attend the poster competition (4+1 

years-Master degree students should attend the competition at the end of the 1
st
 year Mater 

program) 

Poster Submission Deadline and Competition Date： 

Poster Submission Deadline: 15
th

 June 2018 (Friday) 

Please submit your HARDCOPY of A4 poster draft with vertical layout, abstract, and form of advisor 

agreement to Graduate Institute of Biomedical Sciences. Furthermore, please email the SOFTCOPY of A4 

poster draft with vertical layout and abstract to following email address: gibms@mail.cgu.edu.tw. Please 

refer to attachment 1-2. 

 

1. Poster boards will be available in the morning of 29
th

 June and the posters should be set up before 

5p.m. on 29
th

 June. 

2. All contestants should attend the first round of poster competition on 2
th

 and 3
th

 of July from 

12.00p.m to 2.00p.m. All faculty members are invited to be judges of poster competition. After that, 

the student affairs committee will make the final decision based on the judge’s score, and the top 2 

contestants in each division can continue to the final round. The finalists will be announced on 3
th

 of 

July at 5.00p.m. 

3. Final round of competition for Master degree and PhD students will be held on 6
st
 July from 9.00 a.m. to 

12.00 p.m. and 1.30p.m to 4.30p.m, respectively. 

Format： 

1. Poster boards are provided by GIBMS (vertical 90cm x 120cm, refer to attachment 1-1), and the order of 

number is dependent on your submission date. 

2. Language: English 

3. Poster should compose of title, authors, advisor, introduction, methods and materials, results and 

conclusion. Please make sure that the size of font and figures are clear enough for viewers. 

4. High resolution of figures is required.  

5. The contestants MUST be the first author and your advisor should be the corresponding author. The 

poster content may be similar with your PhD or Master thesis. Please remark the data which is assisted or 

completed by other people.  

6. For more details, please refer to the format template in the attachment 1-2.  

Judges and Assessment: 

Preliminary round: 

1. Professors and adjunct lecturers worked in GIBMS are qualified as the judges.  

2. Judges will review each poster on 2
th

 and 3
th

 July from 12.00 p.m. to 2.00 p.m.  

(Contestants are required to explain orally to the judges within this duration). Top 2 students will be announced 

for preparing the oral presentation by the student affairs committee at the end of first round.    

Final round: 

1. Judges will be recommended by the GIBMS chairman. 

mailto:gibms@mail.cgu.edu.tw


2. In final round, the finalists of master students have 15 minutes for their oral presentation and 5 minutes 

for question and answer section. Chinese or English are both acceptable for master students. Ph.D. 

students have 17 minutes for their oral presentation and 8 minutes for question and answer section. 

Ph.D. students need to use English to present. Both languages are acceptable for answering questions. 

The judges will comment and announce the winner of the competition at the end of presentation.  



＜附件 1＞ 

ABSTRACT TITLE (14 POINT TIMES NEW ROMAN, CAPITALIZE ONLY THE FIRST 

LETTER OF ABSTRACT TITLE) 

 

Author (碩、博士論文作者中文姓名)
1
, Author (論文指導教授中文姓名)

2
 (Initials before surname, 10 point Times New Roman 

Bold, centred, underline presenter) 

1
Author affiliation, 

2
Author affiliation (Name of organisation/affiliation, State, Country, 10 point Times New Roman,   0 pt before, 

0 point after, centered) 

 

 

ABSTRACT 

Your abstract (excluding the title) is to be no longer than 300 words. Format of the abstract: main text and 

references in 12 point Times New Roman font, single line spacing, left and right justified, with two spaces 

between sentences. Automatic hyphenation should be applied. Main text paragraphs should be formatted with 

spacing of 0 point before and after and with a single 12 point carriage space between them. Margins should be 

set at 2cm on all sides and the paper size to A4. 

The deadline for submission of abstracts is Friday 15 June, 2018. 
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＜附件 2＞ 

 

長庚大學 博(碩)士班研究生論文壁報競賽 

指導教授同意書  

生物醫學研究所          組 博(碩)士班研究生           擬提出 

論文壁報競賽論文 

【中文題目：                                                        】 

 

【英文題目：                                                        】 

 

以上參賽之論文係在本人指導之下完成，並確認海報張貼的內容，是以該研究生所完成

的碩、博士「論文內容」為主。 

 

          此致 

 

研究所（組）主任 

                                                    指導教授                  

（簽章） 

                                                                                 

年   月 


